
P R O T O K Ó Ł Nr XXVIII/10
z obrad XXVIII sesji Rady Gminy w Lubaszu

odbytej w dniu 30 czerwca 2010 roku
        

 Obradom przewodniczył Pan Bogusław Dymek – Przewodniczący Rady Gminy w Lubaszu.
Sesja rozpoczęła się o godz. 1300 i odbywała się w sali Nr 04 Urzędu Gminy w Lubaszu.
W sesji udział wzięli radni i zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.
Porządek obrad:
1.Sprawy regulaminowe:
   a/otwarcie, stwierdzenie qorum i wybór sekretarza obrad,
   b/przedstawienie porządku obrad,
   c/przyjęcie protokołu z obrad XXVI i XXVII sesji Rady Gminy 
   d/informacja o realizacji uchwał Rady Gminy w Lubaszu podjętych w trakcie obrad XXVI i  
      XXVII sesji
   e/informacja o działaniach Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
2.Analiza i ocena funkcjonowania Gminnego Ośrodka Wypoczynku i Gospodarki   
   Komunalnej za rok 2009 oraz zamierzenia na lata 2010-2011. 
3.Ocena stanu przygotowania Gminnego Ośrodka Wypoczynku i Gospodarki Komunalnej do 
    sezonu letniego 2010.   
4. Podjęcie uchwał w sprawie:
4.1/ przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
      w rejonie ulicy Nowej w Lubaszu.
4.2/ przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   
       na obszarze położonym w rejonie ulicy Stajkowskiej w Lubaszu
4.3/ sprzedaży działek Nr 56/1, 56/9, 56/10 położonych w Kamionce
4.4/ sprzedaży działki Nr 35/4 położonej w Lubaszu 
4.5/ sprzedaży działki nr 257 położonej w Dębe
4.6/ sprzedaży działki nr 709/7 położonej w Lubaszu
4.7/ zatwierdzenia zmiany Planu Odnowy Miejscowości Kamionka
4.8/ zatwierdzenia zmiany Planu Odnowy Miejscowości Nowina
4.9/ zatwierdzenia zmiany Planu Odnowy Miejscowości Prusinowo
4.10/zatwierdzenia zmiany Planu Odnowy Miejscowości Jędrzejewo
4.11/regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów z terenu Gminy Lubasz
4.12/wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy na grunty rolne stanowiące własność Gminy 
        Lubasz do 3 lat
4.13/ustanowienia prawa nieodpłatnej służebności przesyłu na części działki nr 1061/1 
        położonej w Lubaszu w związku z lokalizacją stacji transformatorowej
4.14/ ustanowienia prawa nieodpłatnej służebności przesyłu na części działki nr 35/5
        położonej w Lubaszu w związku z lokalizacją stacji transformatorowej
4.15/uchylenia uchwał Nr XXI/220/09 Rady Gminy w Lubaszu z dnia 25 czerwca 2009 roku 
        w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubaszu   
        do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej oraz uchwały Nr 

  XXVI/296/10 rady Gminy w Lubaszu z dnia 29 kwietnia 2010 roku w sprawie jej zmiany
4.16/określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Lubasz 
        za pierwsze półrocze danego roku.
4.17/ zaciągnięcia kredytu
4.18/ zmian w budżecie
5. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.
6. Wolne głosy i wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania
8.Zakończenie obrad.



Ad.1.
Przewodniczący otworzył obrady XXVIII sesji Rady Gminy w Lubaszu. Powitał radnych i
zaproszonych gości.
a) na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 11 radnych co stanowi 
    qorum, a zatem Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.
    Przewodniczący obrad zaproponował by sekretarzem obrad XXVIII sesji był Pan Kazimierz 
    Szwed.

     Kandydatura ta została przyjęta przez Radę jednogłośnie.
b) Przewodniczący obrad stwierdził, że porządek obrad został radnym doręczony wraz 
    z zaproszeniem do udziału w sesji oraz dodatkowo w dniu dzisiejszym przy podpisywaniu
    listy obecności. Oczekuje zatem ewentualnych propozycji ze strony radnych lub Wójta Gminy
   jego zmiany lub uzupełnienia. Propozycji takich nie zgłoszono i sesja odbywała się wg porządku

podanego na wstępie. 
c) Panowie Piotr Geremek i Remigiusz Kowal– sekretarze obrad XXVI i XXVII sesji stwierdzili, że
    zapoznali się z protokołami z jej przebiegu i uważają iż odzwierciedlają one przebieg obrad, 
    wnioskują więc o przyjęcie protokołów bez odczytywania.
 Przewodniczący obrad poddał wniosek pod głosowanie i protokoły obrad XXVI i XXVII sesji 
    Rady Gminy w Lubaszu zostały przyjęte jednogłośnie  bez odczytywania. W głosowaniu udział
    wzięło14 obecnych radnych. (dołączyli do obrad A.Zielsdorf, R.Kowal, P. Geremek)
d) Pan Piotr Wojnowiak przedstawił informację z realizacji uchwał podjętych w trakcie obrad 
    XXVI i XXVII sesji.
    Informacja została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do protokołu.
e) Wójt Gminy Jan Graczyk przedstawił informację z działań podejmowanych w okresie między
     sesjami.
    Do przedstawionej informacji nie zgłoszono uwag i zapytań.
    Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad.2 i 3
Analizę i ocenę funkcjonowania Gminnego Ośrodka Wypoczynku i Gospodarki  Komunalnej za rok
2009 oraz zamierzenia na lata 2010-2011 przedstawił dyrektor ośrodka Pan Kazimierz Meisinger.
GOWiGK powstał na mocy uchwały Rady Gminy z dniem 01.01.2003 roku. Ośrodek realizuje
zadania świadczenia usług w zakresie gospodarki  komunalnej,  wypoczynku, turystyki,  rekreacji
oraz  utrzymania  terenów  zielonych  i  promocji  gminy. Administruje  terenami,  obiektami,
urządzeniami  wypoczynkowymi,  rekreacyjnymi  i  komunalnymi.  Plan  przychodów na 2009 rok
określony został na kwotę 822.270,-zł, natomiast wykonanie zamknęło się kwotą 782.078,73 zł, co
stanowi 95,11% założonego planu. W skład przychodów wykonanych w 2009 roku wchodzą  –
dotacja z Urzędu Gminy, wpływy z usług własnych, odsetki, wpływy z różnych dochodów, różnych
opłat, dochody z najmu i dzierżawy, pokrycie amortyzacji. Plan kosztów na 2009 rok określony
został na kwotę 801.270,-zł, natomiast wykonanie zamknęło się kwotą 754.374,87  zł co stanowi
94,15% założonego planu.
Wpływy z usług własnych w 2009 roku wyniósł 558.455,95 zł, co stanowiło 93,26% założonego
planu na który składały się usługi komunalne, wypoczynek i zakwaterowanie, usługi handlowe i
wyżywienie.
Zamierzenia na lata 2010-2011 – czynione są starania przez Gminę w celu pozyskania środków na
modernizację ośrodka (budynku administracyjnego, placu zabaw dla dzieci), jeśli dojdą do skutku
znacznie poprawią  wizualny wygląd ośrodka, a także przyczynią  się  do zwiększenia przepływu
ludzi  chętnych  do  skorzystania.  Należałoby  się  zastanowić  nad  utrzymaniem  4  domków typu
BRDA, które po wyremontowaniu mogłyby stanowić bazę noclegową. Domki usytuowane są w
sąsiedztwie pola namiotowego i boiska Orlik, stanowiąc w związku z tym dobrą lokalizację dla
turystów.  Należałoby rozważyć  kapitalny remont  pomostu  wraz  z  hangarem oraz  rekultywacją
plaży. Są to miejsca ogólnodostępne dla mieszkańców i najbardziej przez nich odwiedzane. Ponadto
Dyrektor podkreślił, że potwierdza słuszność podjętej uchwały Rady Gminy dotyczącej sprzedaży



domków murowanych znajdujących się na terenie ośrodka.
Ocena stanu przygotowań  GOWiGK do sezonu 2010 – przeciągająca się  zima i  niesprzyjające
warunki  atmosferyczne  spowodowały,  że  dopiero  pod  koniec  miesiąca  kwietnia  można  było
przystąpić do przygotowania, a tym samym do usuwania szkód jakie wyrządziła tegoroczna aura na
terenie  ośrodka.  Dokonano  przeglądu  domków  letniskowych,  w  których  zainstalowano  nowe
przyłącza wody,  fronty domków zostały odmalowane,  naprawiono barierki  i  schody drewniane
przed  tymi  domkami.  Zima  nie  oszczędziła  dachów  domków,  w  wyniku  czego  należało
zabezpieczyć  papą  i  przesmarować  lepikiem  niektóre  z  nich.  Naprawiono  też  liczne  okna,
wymieniając szyby.  Bieżące prace remontowe dotyczące domków są  ograniczane wyłącznie do
niezbędnych, z racji  tego, ze domki są  przeznaczone do sprzedaży.  Poniesione zostały również
koszty związane z odłączeniem wody od domków prywatnych, a także nowe obejścia w zasilaniu
energii elektrycznej. Kroki te pozwoliły na to, że w chwili obecnej z przyłącza zarówno wody 
i kanalizacji oraz energii poza ośrodkiem nie korzystają osoby drugie. 
Naprawiono  także  i  przemalowano  farbą  konserwującą  ławki  na  terenie  ośrodka  i  amfiteatru.
Dobiega  remont  pomostu,  gdzie  wymieniono  belki  i  łaty  mocujące.  W  miarę  posiadanych
możliwości  przygotowywane  jest  pomieszczenie  dla  ratownika  w  hangarze,  jak  również
uzupełniany  jest  niezbędny  sprzęt  ratowniczy.  W  większości  wykonywane  prace  sezonowe
podyktowane są  zaleceniami Sanepidu.. Pod koniec miesiąca kwietnia z racji  przyjętych zleceń
komunijnych  odmalowano  pomieszczenia  stołówki,  kuchni  oraz  pomieszczeń  gospodarczych.
Przygotowano  pole  namiotowe  wykaszając  boksy,  przycinając  żywopłot,  wykonując  badania
rezystencji izolacji – badania skuteczności zerowania. Osobom korzystającym z pola namiotowego
udostępniono nowy węzeł sanitarny znajdujący się przy zespole boisk Orlik.
Cały ośrodek został gruntownie wysprzątany, wykoszony. 
W tym roku w okresie przygotowania do sezonu główny nacisk został położony na kwestię ochrony
ośrodka przed wandalizmem, zarówno przez osoby jak i pojazdy mechaniczne. Składają się na to:
wprowadzenie  oznakowania  ośrodka znakami  drogowymi,  zamontowania  przed bramą  ośrodka
nowego  regulaminu  korzystania  z  terenu  ośrodka,  zainstalowania  barier  na  drogach
uniemożliwiając wjazd na teren ośrodka osobom postronnym. Nastąpiła ściślejsza współpraca z
posterunkiem policji w celu wyeliminowania osób nieprzestrzegających przepisów obowiązujących
na ośrodku. Bardzo ważnym elementem jest również zainstalowanie monitoringu (wraz z lampą

oświetlającą  teren)  obejmującego  w  pierwszym  etapie  amfiteatr  i  widownię.  Zainstalowany
monitoring będzie w miarę posiadanych środków rozbudowywany.
Działalność handlowa ośrodka opierać się będzie na kawiarni Relax, a także punktach ruchomych
wystawianych przy okazji imprez  ujętych w kalendarzu gminnym.
W tym roku został  zatrudniony ratownik  wodny z uprawnieniami,  a także udało się  pozyskać
ratownika młodszego. Pozwoli to na bezpieczniejsze korzystanie z kąpieliska.
Gminny Ośrodek  w miarę  posiadanych środków finansowych i  zasobów ludzkich przygotował
ośrodek do sezonu 2010 i oczekuje na wczasowiczów.

W dyskusji głos zabrali:
Ewa Stachowiak – przed posiedzeniem wspólnych komisji w dniu 28 czerwca br. komisja zdrowia,
oświaty, kultury i spraw socjalnych udała się na teren ośrodka, gdzie mogła dokładnie zapoznać się
z pracami wykonanymi na tym terenie. Członkowie komisji obejrzeli domki, oceniając ich standard
na bardzo niski. Zasadnym wydaje się sprzedaż tych domków. Należałoby wykonać nowy podjazd
do hangaru by umożliwi ć swobodne wciąganie i wyciąganie sprzętu pływającego.

Stanisław Herman – zapytał dyrektora Meisingera czy ma miarę do mierzenia, jeśli tak to niech
wymierzy szerokość wózka dziecięcego i odległość pomiędzy ustawionymi słupkami przy bramie
nr 3 na ośrodku i odpowie na pytanie czy można tam przejechać wózkiem

Dyrektor Meisinger wyjaśnił, że musiał w furtkach przejazdowych zamontować słupki, ponieważ
nie można dać sobie rady z wjeżdżającymi kładami i motorami na teren ośrodka. Bramy są otwarte



i ten przejazd dla wózków dziecięcych jest możliwy.

Maria Pertek dodała, że ten sam problem dotyczy wózków inwalidzkich.

Stanisław Herman – skoro bramy są otwarte to po co zamontowano słupki w furtkach

Dyrektor Meisinger dodał, że słupki te nie były montowane po to by stwarzać jakiekolwiek bariery,
np.  dla  niepełnosprawnych  ale  po  to  by  uniknąć  aktów  wandalizmu  do  których  dochodziło
niejednokrotnie na terenie ośrodka.  Skoro jednak  pojawiły się  dzisiaj  te  uwagi,  słupki  zostaną
usunięte.

Przewodniczący Rady przedstawił prośbę mieszkańców Lubasza o organizację  w sezonie letnim
zabaw na terenie ośrodka, najlepiej żeby zabawy odbywały się w soboty. Młodzi ludzie chcą się
bawić i widzą potrzebę organizacji tego typu imprez.

Dyrektor  Meisinger  stwierdził,  że  w  tym  momencie  nie  wie  jak  pogodzić  dwie  sprawy,  a
mianowicie jest część mieszkańców którzy chcą zabaw, ale jest też spora część mieszkańców, której
przeszkadzają  nocne  hałasy  i  żądają  przestrzegania  ciszy  nocnej.  Ponadto,  wbrew  pozorom,
organizacja zabawy też kosztuje, a niestety frekwencja  podczas do tej pory organizowanych imprez
nie była duża.

Ad.4.
Radzie Gminy przedstawiono do podjęcia uchwały w sprawie:
4.1/ przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
      w rejonie ulicy Nowej w Lubaszu.
Projekt uchwały przedstawił pan Adam Ratajczak
Zmiana planu ma na celu przeznaczenie terenu pod zabudowę mieszkaniowo- usługową,
zaprojektowanie działek oraz dróg dojazdowych. Ponadto w planie zostaną ustalone zasady
zabudowy, zagospodarowania oraz podziału terenu.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 1
Uchwała Nr XXVIII/303/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.2/ przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   
       na obszarze położonym w rejonie ulicy Stajkowskiej w Lubaszu
Projekt uchwały przedstawił pan Adam Ratajczak.
Opracowanie zmiany planu ma na celu wprowadzenie korekty w przebiegu drogi gminnej, która w
przyszłości  spełniać  ma  funkcję  drogi  zbiorczej  odciążającej  ruch  samochodowy  z  drogi
wojewódzkiej  przebiegającej  przez centrum Lubasza.  Zmiana przebiegu ma na celu  uniknięcie
kolizji planowanej drogi z istniejącą i planowaną zabudową mieszkaniową przy ulicy Stajkowskiej
w Lubaszu.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 1
Uchwała Nr XXVIII/304/10 stanowi załącznik do protokołu.



4.3/ sprzedaży działek Nr 56/1, 56/9, 56/10 położonych w Kamionce
Projekt uchwały przedstawił pan Adam Ratajczak
Działki  będące  przedmiotem  uchwały  położone  są  w  Kamionce  w  terenie  zabudowanym,  w
sąsiedztwie  świetlicy wiejskiej.  Są  to  działki  niezabudowane i  nie  objęte  miejscowym planem
zagospodarowania  przestrzennego.  Działki  są  ogólnie  dostępne  z  istniejących  dróg  gminnych
wobec tego zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa sprzedaż należy przeprowadzić w formie
przetargu nieograniczonego.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 14
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/305/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.4/ sprzedaży działki Nr 35/4 położonej w Lubaszu 
Projekt uchwały przedstawił pan Adam Ratajczak
Działka  ta  położona  jest  w  Lubaszu  na  obszarze  tzw.  cegielni.  W  miejscowym  planie
zagospodarowania  przestrzennego posiada funkcję  zieleni  urządzonej  z  możliwością  lokalizacji
urządzeń  elektroenergetycznych.  Działka  ta  jest  zbędna  gminie  ponieważ  urządzenia
elektroenergetyczne  niezbędne  do  zapewnienia  dostawy  energii  elektrycznej  na  tym  obszarze
znajdować się będą na działce sąsiedniej, o czym świadczy opracowana dokumentacja techniczna i
pozwolenie na budowę stacji transformatorowej
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 14
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/306/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.5/ sprzedaży działki nr 257 położonej w Dębe
Projekt uchwały przedstawił pan Adam Ratajczak
Działka położona jest w Dębe w terenie zabudowanym przy ulicy Starowiejskiej. Jest to działka
zabudowana  obiektem  nieczynnej  hydroforni,  która  jest  wyłączona  i  zbędna  do  zapewnienia
zaopatrzenia w wodę mieszkańców wsi Dębe.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 14
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/307/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.6/ sprzedaży działki nr 709/7 położonej w Lubaszu
Projekt uchwały przedstawił pan Adam Ratajczak
Działka będąca przedmiotem uchwały jest położona w Lubaszu w terenie zabudowanym w rejonie
ulicy  Jaśminowej.  Jest  to  działka  niezabudowana  i  przeznaczona  w  miejscowym  planie
zagospodarowania przestrzennego pod budowę mieszkaniową jednorodzinną. 
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 14



Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/308/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.7/ zatwierdzenia zmiany Planu Odnowy Miejscowości Kamionka
Projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Łusiewicz.
Plan  Odnowy Miejscowości  jest  dokumentem,  który  będzie  służył  jako  punkt  odniesienia  dla
działań o charakterze rozwojowym wsi. Przedstawia sytuację społeczno- ekonomiczną, formułuje
cele i zawiera opis priorytetowych zadań do realizacji w przeciągu najbliższych ośmiu lat, ponadto
wskazuje kierunki zaangażowania środków funduszy strukturalnych i środków własnych gminy.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 14
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/309/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.8/ zatwierdzenia zmiany Planu Odnowy Miejscowości Nowina
Projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Łusiewicz.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 14
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/310/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.9/ zatwierdzenia zmiany Planu Odnowy Miejscowości Prusinowo
Projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Łusiewicz.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 14
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/311/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.10/zatwierdzenia zmiany Planu Odnowy Miejscowości Jędrzejewo
Projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Łusiewicz.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 14
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/312/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.11/regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów z terenu Gminy Lubasz
Projekt uchwały przedstawił dyrektor GZOSiP pan Ryszard Bilski.



W powyższej uchwale proponuje się  wprowadzić  zmiany dotyczące w głównej mierze sposobu
realizacji pomocy rzeczowej dla uczniów oraz konieczności rozliczania się z przyznanej pomocy.
Korekty  wymagają  również  zasady  przyznawania  jednorazowej  pomocy materialnej  w  formie
zasiłków szkolnych.  W związku z tym postanowiono opracować  nowy ujednolicony regulamin
udzielania pomocy materialnej dla uczniów z terenu gminy Lubasz. 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 14
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/313/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.12/wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy na grunty rolne stanowiące własność Gminy 
        Lubasz do 3 lat
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy.
Uchwała  dotyczy  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umów  dzierżawy  na  okres  do  3  lat  na
nieruchomości stanowiące własność Gminy Lubasz.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 14
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/314/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.13/ustanowienia prawa nieodpłatnej służebności przesyłu na części działki nr 1061/1 
        położonej w Lubaszu w związku z lokalizacją stacji transformatorowej
Projekt uchwały przedstawił pan Wiesław Graj.
Po uchwaleniu w dniu 30 czerwca 2005 roku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla  wsi  Lubasz,  tereny  położone  za  torem  kolejowym  w  kierunku  Antoniewa  zyskały nowe
przeznaczenie  polegające  na  wyznaczeniu  funkcji  usługowo-  produkcyjnej.  Dla  zapewnienia
uzbrojenia  tych  terenów  w  energie  elektryczną  konieczna  jest  budowa  nowej  stacji
transformatorowej.  Ma  być  ona  zlokalizowana  na  działce  nr  1061/1.  Po  nowelizacji  Kodeksu
Cywilnego, udostępnienie terenu pod budowę  takiej  stacji,  odbywa się  na zasadzie nieodpłatnej
służebności przesyłu. 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 14
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/315/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.14/ ustanowienia prawa nieodpłatnej służebności przesyłu na części działki nr 35/5
        położonej w Lubaszu w związku z lokalizacją stacji transformatorowej
Projekt uchwały przedstawił pan Wiesław Graj.
W roku 2007 Gmina Lubasz dokonała zbycia działek budowlanych objętych miejscowym planem
zagospodarowania przestrzennego Lubasz – Cegielnia. Nowi właściciele zwrócili się z wnioskiem



do  Energetyki  o  przyłączenie  do  sieci  elektroenergetycznej.  W  związku  ze  wzrostem  mocy
zapotrzebowanej  niezbędna  okazała  się  budowa  nowej  stacji  transformatorowej.  Ma  być  ona
zlokalizowana na działce 35/5.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 12
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 2

Uchwała Nr XXVIII/316/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.15/uchylenia uchwał Nr XXI/220/09 Rady Gminy w Lubaszu z dnia 25 czerwca 2009 roku 
        w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubaszu   
        do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej oraz uchwały Nr 

  XXVI/296/10 rady Gminy w Lubaszu z dnia 29 kwietnia 2010 roku w sprawie jej zmiany
Projekt uchwały przedstawiła kierownik GOPS w Lubaszu Pani Jadwiga Kazińska.
Zgodnie z wyrokiem Naczelnego Sądu Administracyjnego z dnia 5 stycznia 2010 r. przepis art. 39
ust.4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, nie może stanowić dla Rady Gminy
podstawy  do  podjęcia  uchwały  o  upoważnieniu  Kierownika  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  do
podejmowania działań  wobec dłużników alimentacyjnych. Zgodnie z wykładnią  zawartą  w tym
wyroku, upoważnienia takiego może udzielić Wójt Gminy.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 14
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/317/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.16/określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Lubasz 
        za pierwsze półrocze danego roku.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.
Treść  uchwały  jest  wskazówką  w  jakim  zakresie  i  formie  należy  przygotować  i  przedstawić
materiał sprawozdawczy za pierwsze półrocze danego roku.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 14
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/318/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.17/ zaciągnięcia kredytu
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.
Uchwała dotyczy zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację inwestycji tj. budowę sali
sportowej w Lubaszu.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.



Głosowanie:
Za- 14
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/319/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.18/ zmian w budżecie
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 14
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXVIII/320/10 stanowi załącznik do protokołu.

Ad.5.
Interpelacje,wnioski i zapytania radnych.

Piotr Geremek – podziękował za ustawienie tablicy informującej o przystanku przy wiacie
autobusowej na ul. Nowej w Lubaszu, jednocześnie wnioskując o umieszczenie rozkładu jazdy
autobusów na tym przystanku,
– ponowił wniosek w sprawie sygnalizacji świetlnej z detektorem prędkości na ul. Nowej i
Szamotulskiej,
– zawnioskował o umocnienie skarpy przy rowie na skrzyżowaniu ul. Nowej z ul. Szamotulską
lub o rozpatrzenie zamontowania barierek, tak by skręcające pojazdy nie niszczyły pobocza,
– wnioskuje o zwrócenie się do Rejonu Dróg Wojewódzkich w Czarnkowie o poprawienie źle
wykonanego, zdaniem mieszkańców wsi Dębe, remontu nawierzchni w tej miejscowości,
– zauważył, że należy oczyścić zapchane studzienki kanalizacyjne w m. Dębe koło stawu,
– w imieniu mieszkańców wsi Dębe zawnioskował o ustawienie znaku B-25 zakaz wyprzedzania
od ulicy Starowiejskiej do końca miejscowości w kierunku Lubasza,
– mieszkańcy wsi Kamionka z kolei wnioskują o przycięcie drzew na drodze z Miłkowa do
Kamionki, tak by umożliwi ć swobodny przejazd ciężkim sprzętem rolniczym

Bogusław Dymek – zawnioskował o naprawę zapadniętego chodnika na ulicy Szamotulskiej 
w Lubaszu

Ad.6. 
Wolne głosy i wnioski

Bronisław Tonak sołtys Krucza – podziękował Wójtowi i radnym za wykonany remont sali
wiejskiej w Kruczu. Ma jednak kilka zastrzeżeń co do wykonanego remontu. Uważa, że pokrywy
na studzienkach kanalizacyjnych są umieszczone za nisko, powinny zostać umieszczone wyżej.
Należy przypilnować wykonawcę by to poprawił. W kotłowni centralne ogrzewanie powinno być
zalane płynem, a nie wodą. W razie braku prądu mogą wystąpić w związku z tym problemy. 
Kolejna sprawa to około 15 cm spad od strony drogi na wjeździe do świetlicy.
Zawnioskował również o przeniesienie istniejącej lampy oświetlenia ulicznego przy posesji p.Graja
w Kruczu na słup znajdujący się po drugiej stronie ulicy przy świetlicy wiejskiej.



Andrzej Niezborała sołtys Sokołowa – zawnioskował o wyrównanie drogi gruntowej przechodzącej
przez  Sokołowo, ponieważ po wiosennych roztopach jest ciężko przejezdna.

Józef Cichorek sołtys Prusinowa – w związku z przyjętym Planem Odnowy Miejscowości
Prusinowo zapytał o termin remontu świetlicy. Czy może przyjmować zgłoszenia na imprezy
okolicznościowe w świetlicy, czy nie będzie to kolidować z przeprowadzanym remontem.

Danuta Krysiak sołtys Antoniewa – w ramach akcji pomocy dla powodzian zbierane jest na terenie
gminy zboże. Czy oprócz zboża można też podzielić się i dostarczyć na zbiórkę siano?

Wiesław Graj – złożył wniosek w sprawie zmiany organizacji ruchu na skrzyżowaniu ul. B.
Chrobrego z ul. Wiejską. Dwa równoległe wyjazdy z ul. Wiejskiej powodują ogromne zamieszanie. 

Ad.7. 
Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.
Wójt Gminy poinformował, że na część interpelacji i wniosków udzielone zostaną odpowiedzi na
piśmie,  jeżeli  natomiast  chodzi  o  wnioski  Sołtysów  zwrócił  się  kolejno  do  Sołtysa  z  Krucza
wyjaśniając, że z tego co przedstawił mu pan Błoch, który był członkiem komisji odbioru sołtys
złożył składane wcześniej wnioski również do protokołu odbioru, w związku z tym są one znane
także Wykonawcy inwestycji. Jeżeli jakiś zadań inwestycja nie przewidywała, to ta część wniosków
nie  zostanie  zrealizowana.  W sprawie  zaniżenia  kilkakrotnie  było  wyjaśniane  panu  Sołtysowi
dlaczego  ono  w  tym  miejscu  powstało.  Gdyby  nie  zaniżyć  tej  odległości  to  z  drugiej  strony
powstałaby  skarpa,  dokumentacja  natomiast  nie  przewidywała,  żadnego  muru  oporowego,
zalalibyśmy  więc  sąsiadkę  całkowicie  wodą,  dlatego  nadzór  autorski  zgodził  się  na  zmianę
wysokości, zmiana ta spowodowała to zaniżenie. Kwestia przeniesienia lamy - zostanie to przyjęte
jako wniosek na przyszłe lata, kiedy będziemy robić oświetlenie w całej gminie.
W sprawie zalania ogrzewania centralnego powiedział, że od początku było ustalone zalanie wodą. 

Pani  Sołtys  z Antoniewa Wójt  wyjaśnił,  że z prośbą  zbiorki  zboża dla powodzian zwrócił  się
Wojewoda Wielkopolski. Niestety koszty przewozu siana czy słomy są bardzo wysokie. Siano jest
kilkadziesiąt  razy tańsze niż  same koszty transportu  w rejony najbardziej  dotknięte  powodzią.
Najkorzystniejszą  formą  pomocy jest zatem transport zboża, ponieważ  wówczas koszty zboża i
transportu są mniej więcej równe. Najlepiej też gdyby to były od razu większe ilości.

Panu  Sołtysowi  z  Prusinowa Wójt  wyjaśnił,  że  nie  od  urzędu  zależy termin  przeprowadzenia
remontu w świetlicy. Rozpatrzenie złożonego wniosku o dofinansowanie będzie jesienią, jak się
zakwalifikujemy to umowy o dofinansowanie mają być podpisywane do końca grudnia tego roku.
Następnie musi zostać ogłoszony przetarg, czyli oddanie świetlicy do dyspozycji to termin kwietnia
2011 roku. Zakończenie remontu – listopad 2011 r. 

Następnie  głos  zabrał  Pan  Piotr  Błoch  informując,  że  w  dniu  dzisiejszym  dokonano  odbioru
technicznego świetlicy wiejskiej w Kruczu. Komisja nie miała żądnych zastrzeżeń, wszystko jest
wykonane zgodnie z projektem. Natomiast jakiekolwiek usterki będą usunięte przez Wykonawcę.

Pani Ewa Stachowiak dodała, że była dzisiaj w świetlicy i stwierdza, że jest tam pięknie i należy
życzyć by i w innych miejscowościach były równie nowoczesne, dobrze wyremontowane obiekty.

Dyrektor  Szkoły Podstawowej  w Kruczu zwracając się  do Pana Sołtysa powiedziała,  że jeżeli
wspólnymi siłami zorganizują zabawę to wówczas znajdą się środki  na płyn by zalać centralne
ogrzewanie.  Osobiście bardzo się  cieszy z tak pięknie wyremontowanej  świetlicy,  która będzie
służyć uczniom w różnego rodzaju zajęciach. 



Ad.8
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zakończył obrady XXVIII sesji Rady Gminy
w Lubaszu.

Sesja zakończyła się o godz. 15.30.

Protokołowała:                                                                                      Sekretarz obrad:

J.Leosz                                                                                                  Kazimierz Szwed


